
Referat møte nr 1 - 2025, Lardal menighetsråd tirsdag 07.01.2025 
 
Møtet innledet med ‘dagens ord’ v/Trine Lise 
 
Saksliste: 
 
01/2025 Godkjenning av innkalling og møtereferat 
 
Vedtak: Innkalling og møtereferat godkjent. 
 
02/2025 Møteplan for 2025 
 
Møteplan for vårhalvåret ble lagt og godkjent. Vedtatte møtedatoer er; 
 
4. februar - merk tidspunkt! møtet starter kl 1730 
4. mars 
23. mars - årsmøte - rett i etterkant av gudstjenesten kl 1100 i Svarstad kirke 
1. april 
6. mai 
3. juni - obs! møtet er i Styrvoll kirke  
 
På møtet 3. juni blir det også noe dugnad. Kirkas ansatte som jobber i Lardal inviteres til 
grillfest.  
Første styremøte på høsten legges til Hem kirke.  
 
03/2025 Økonomi 
 
Styret drodlet rundt hva som ønskes og skal budsjetteres. Kasserer informerte. Videre 
arbeid gjøres på neste møte - etter at rapporten fra 2024 er forelagt.  
 
04/2024 Kantor i Lardal 
 
KADU har idag ansatt ny kantor i Lardal. Vi ønsker gledelig velkommen til Vetle Seland 
Halvorsen. Han tiltrer i 50% stilling hos oss, fra før har han 50% stilling i Hedrum menighet.  
 
 
05/2025 Gravsteiner v/Hem kirke 
 
Det er kommet henvendelse fra etterkommer etter gravlagte v/eldre gravsteinplater. Ove har 
undersøkt og gravsteinplatene er fredet. Jacob Skjerven vil bli kontaktet av representant fra 
kirka for videre arbeid etter denne henvendelsen. 
 
 
06/2025 Eventuelt 
 

- MR ønsker å kontakte barnehagene for om 6-åringene kan øve inn felles sang til 
gudstjenesten der 6-åringene får utdelt kirkebok. Susanne kontakter Lasse før neste 



trosopplæringsmøte. 6-åringene inviteres hvert år for utdeling av 6-årsbok, iår 
inviteres dem i tillegg for en klokketårnvandring og pølsefest på galleriet - samtidig 
som kirkekaffe pågår.  

- styret i kantoriet og Kjell inviteres til neste møte 
- fra og med høsthalvåret legges kantoriet inn i rekken av offermål.  
- Ove har fått henvendelser om konfirmasjonsdatoer for åra framover. Det er kommet 

inn reaksjoner på konfirmasjonsdag 18.mai, dette endres ikke for inneværende år.  
MR ønsker å ta dette med videre og datoer for konfirmasjoner de 3 neste år legges 
på neste møte.  

- Ove informerer om godt oppmøte på klubbkveldene. Gerd (10 januar), Marit (24. 
januar) og Anne Lise (7.februar) lager vaffelrøre til de neste klubbkvelder. Klubben 
holder åpen annenhver fredag på bedehuset.  

- Susanne sjekker opp om gudstjenesten på Nordagardsetra er lagt i forordning. MR 
ønsker å gjennomføre gudstjenesten 29. juni.  

- MR ønsker at Salig blanding skal bestå og gjennomføres som en tradisjon. Delte 
meninger om det bør gjennomføres hvert år - eller annenhvert år. Tilbakemeldingen 
tas med til evalueringsmøte i arbeidsgruppa for Salig blanding.  

 
 
Referent: Trine Lise Kiste 
 
 
 


